
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’Acta: 16

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 de gener de 2017

Hora inici/fi: 19:30 / 21:15 h

Lloc: Pl. Espanya, s/n

Membres assistents:

Sr. Verònica Ruiz Escrig
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macias
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. Vicente Gonell Mulet

Membres absents: 

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Enric Climent Laguarda
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sra. Lorena Bachero Colomer

Presidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
Veí (Alcaldia)
Veí (CS e M)
Veí (Alcaldía)
AV El Saboner
AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora
AV Pda. Benadressa

Vicepresident (PSOE)(*)
Vocal (Compromís)
AV Ctra. Borriol, Roser i adj. (*)
AVV La Joquera (*)
AMPA CEIP Jaume I

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària  :  
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l’ordre del dia establit:

1r -  APROVACIÓ DE  L’ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST
CELEBRADA EL 19 DE DESEMBRE DE 2016.

S’aprova l’acta de la Junta del Districte Oest celebrada  el  19 de  desembre de
2016 per unanimitat dels membres de la Junta.

2n - RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i de les distintes solucions que s’han dut a
terme  segons  les  propostes  i  suggeriments  exposats  pels  membres  de  la  Junta,  i la
secretària de la Junta llig els informes de cada negociat.



3r - PRECS I PREGUNTES

En primer lloc i a petició del Sr. David Aguilar, veí de Castelló en Moviment, s’afig
en aquest punt de l’ordre del dia el tema sobre la notícia que ha sorgit fa uns dies de la
passarel·la per a vianants i ciclistes que unirà el Raval Universitari i l’avinguda de l’Alcora i
també sobre el  pont  o passarel·la  per a connectar els dos barris  del  districte oest.  La
presidenta explica que s’han comprat per part de l’Ajuntament uns terrenys per a aquest
projecte  i  informa de l’estudi  que  s’ha  dut  a  terme i  com està  la  situació  en aquests
moments.

El Sr. David Aguilar explica la problemàtica d’acumulació d’envasos de plàstic al
voltant d’un contenidor situat al passeig Morella, núm. 20, i proposa l’ampliació del servei
amb la instal·lació de més contenidors per la zona.

El Sr. Jose Vte. Álvarez, representant de l’AV El Saboner, proposa que es reposen
els arbres que falten a la quadra Salera i demana que no siguen els mateixos que es van
plantar, ja que aquests quan es fan grans cauen,  de vegades damunt dels vehicles que
estan aparcats. Sol·licita la reposició d’un banc de mobiliari  urbà que estava situat  a la
zona de  la quadra Salera, cantó amb el carrer Sacañet, que es va trencar a causa d’un
accident d’automòbil. Pregunta si Facsa acabarà les obres d’instal·lació de les canonades,
que es van quedar sense acabar als carrers Canet lo Roig i Cinctorres, perquè els van fer
parar per a asfaltar aquests carrers. Sol·licita la reposició dels pivots al carrer Canet lo Roig
amb Quadra Saboner que els van llevar per les obres de Facsa i Becsa. Comunica que a
l’avinguda de València cap a les naus hi ha un semàfor que no funciona. Sol·licita que es
terraplene la quadra Saboner des del grup Rosari fins al  grup Sant Llorenç. La neteja de
malesa en la continuació del carrer Riu Chico, des de la quadra el Saboner fins a la quadra
dels Cubos.

Finalment  el  Sr.  José  Vte  fa  entrega  de  dos  escrits  de  part  del  Sr.  Pascual
Barreda, representant de l’AV Ctra de Borriol, Roser i Adjacents, per al seu tràmit, en els
quals se sol·licita la instal·lació de tres papereres i el condicionament d’una zona de terra al
camí Collet.

El  Sr.  Vicente  Gonell,  representant  de  l’AV  Pda.  Benadressa,  recorda  a  la
presidenta la sol·licitud que està en tràmit de donar nom a uns carrers i a la plaça del grup
Benadresa que encara no tenen. També pregunta pel tràmit de la cessió de terrenys a la
partida  Benadresa  perquè  es  puguen  asfaltar.  Reitera  la  instal·lació  d’uns  passos  de
vianants i finalment sol·licita terraplenar els camins a la quadra la Breva.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l’AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora, fa entrega
de dos escrits  per  al  seu tràmit  en  què sol·licita  la  reparació  o substitució  de bandes
sonores situades  a la  quadra  la  Torta i la neteja dels albellons en  aquesta quadra, i la
reparació i pintat de la rampa d’accés al centre mèdic situat al carrer Mestre Alonso, núm.
23.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s’alça la sessió, sent les vint-i-una
hores i  quinze  minuts, de  la  qual  s'estén  aquesta acta,  que  firmen  la presidenta i  la
secretària de la Junta, en el lloc i la data al principi expressats.
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